
 

Vastgesteld verslag van de vergadering van het 
algemeen bestuur van de Belastingsamenwerking Gouwe-Rijnland 
d.d. 5 september 2024 

 

Vergaderlocatie:  

 

1. Opening  

De heer Visser opent de vergadering om ca. 13.35 uur en heet de aanwezigen welkom. Mevrouw Vleij 

en de heer North zijn met kennisgeving afwezig. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Mededelingen 

Mevrouw Van Kesteren heeft twee mededelingen: 

• De lopende onderzoeken vanuit Berenschot: 

o Onderzoek naar mogelijke samenwerking met een andere belastingorganisatie. 

Maandag 9 september presenteert Berenschot de uitkomst van de benchmark met de 

longlist aan de leden van het dagelijks bestuur. Daarin zal worden besloten welke 

partijen op een short list aan het algemeen bestuur zullen worden gepresenteerd 

(overleg maandag 30 september via Teams). Mevrouw Van Kesteren merkt op dat in 

de vergelijking van de kosten tussen de waterschappen naar voren komt dat Rijnland 

één van de goedkopere waterschappen is. Voor de gemeenten is dit lastiger te 

bepalen omdat dit afhankelijk is van de soorten heffingen die worden opgelegd (bijv. 

diftar en parkeren is erg duur in de uitvoering).  

o Onderzoek naar mogelijke bezuinigingen. Recent heeft een gesprek plaatsgevonden 

met Berenschot en het afdelingshoofd bedrijfsvoering en de controller van de BSGR. 

Hierna zal er nog een gesprek plaatsvinden waarbij ook mevrouw Van Kesteren 
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aanwezig zal zijn. Gevraagd wordt of er ook nog een gesprek gaat plaatsvinden met 

leden van het bestuur. Aangegeven wordt dat, voor zover bekend, zo een gesprek niet 

gepland staat. Vanuit het bestuur wordt aangegeven dat dat wel de voorkeur heeft; zij 

moeten over eventuele bezuinigingen immers een besluit nemen. Dit zal vanuit de 

stuurgeroep Financiële Kaderstelling Gemeenschappelijk Regelingen Hollands Midden 

(FKGR) als opdrachtgever aangekaart moeten worden bij Berenschot.                                            

Mevrouw Van Kesteren merkt op dat er door Berenschot een standaard format wordt 

gebruikt om te bezien in hoeverre een gemeenschappelijke regeling over vrije 

financiële ruimte beschikt waarop eventuele bezuinigd zou kunnen worden. Zij geeft 

aan dat het zuiverder zou zijn als er een verschil wordt gemaakt tussen sec 

taakuitvoerende gemeenschappelijke regelingen (zoals de BSGR) en 

gemeenschappelijke regelingen die alleen beleid formuleren. De heer Bunnik geeft aan 

dat er vanuit de Werkgroep FKGR bewust voor is gekozen om alle 

gemeenschappelijke regelingen op eenzelfde wijze te beoordelen. Mevrouw Van 

Kesteren geeft aan dat aan het bestuur bij de presentatie van de begroting 2025 

(vergadering van 11 april jl.) al een overzicht van mogelijke bezuinigingsmaatregelen 

binnen de BSGR is overlegd. Rode draad is dat de deelnemers kunnen besparen op 

de uitvoeringskosten van de BSGR als zij  de uitvoering van heffingen zoveel mogelijk 

standaardiseren. Het bezuinigen op kosten voor inzet van personele capaciteit heeft 

gevolgen voor de productie, waardoor aanslagen mogelijk niet worden opgelegd (dus 

minder inkomsten voor de deelnemers) of zaken blijven liggen c.q. pas later worden 

afgehandeld (met als gevolg hogere kosten door bijv. ingebrekestellingen).  

Momenteel speelt overigens een discussie met enerzijds VNG en Unie van 

Waterschappen en anderzijds PWN over het aanleveren van NAW-gegevens door 

PWN (verwezen wordt naar de mail van de heer Vroonland van 4 september). Binnen 

de BSGR zou dit nu alleen gevolgen hebben voor Rijnland. Als andere 

waterleidingmaatschappijen binnen het beheersgebied van BSGR dit voornemen gaan 

volgen, heeft dat ook gevolgen voor de uitvoering van de gemeentelijke rioolheffing die 

is gebaseerd op de hoeveelheid afgenomen water. 

• Actualiteiten op het gebied van de WOZ: 

o Mevrouw Van Kesteren geeft aan dat er een pilot gestart gaat worden in het kader van 

het project waarbij de burgers zelf de stand van zaken aangaande de secundaire 

objectkenmerken van hun woning kunnen aangeven. Hier zal op korte termijn ook 

aandacht via de pers aan worden gegeven.  

o De verdere uitvoering van de motie betreffende een twee jaarlijkse herwaardering is in 

handen gegeven van de VNG en gaat uitgevoerd worden door professor A. Schep 

(directeur van ESBL van de Erasmus universiteit). De LVLB wordt hier ook bij 

betrokken. 
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Besluitvormend 

3.   AB vergadering 30 mei 2024 

Het algemeen bestuur: 

• Stelt het verslag en de besluitenlijst van de vergadering van het algemeen bestuur van 30 mei 

ongewijzigd vast. 

Ten aanzien van de actiepuntenlijst; 

Actiepunt 2: Opstellen notitie strategisch personeelsbeleidsplan 

Mevrouw Van Kesteren stelt voor om deze notitie pas in het voorjaar van 2025 aan het algemeen 

bestuur, via het dagelijks bestuur, voor te leggen. Zou deze notitie nog dit jaar aan het bestuur moeten 

worden voorgelegd dan zijn de productiegegevens over 2023 hiervoor de grondslag. Zoals bekend is 

2023 voor de uitvoering van de WOZ een uitzonderlijk jaar (qua hoeveelheid bezwaren). Zij stelt voor 

om deze notitie te baseren op de productiecijfers over 2024, zodat deze in het voorjaar 2025 aan het 

bestuur kan worden gepresenteerd, dan kan ook de uitkomst van het onderzoek van Berenschot 

daarbij worden betrokken. 

Het algemeen bestuur: 

• Stemt in met het presenteren van de gevraagde notitie personeelsbeleidsplan in het voorjaar 
van 2025. 

 

4. Zienswijze begroting 2025-2028 en begrotingswijziging maart 2024 

De heer Vroonland geeft aan dat in het advies bij de reactie van de BSGR op de ingediende 

zienswijzen per abuis de gemeente Bodegraven-Reeuwijk niet is vermeld. Hij geeft aan dat in de tekst 

in de 1e zin onder  ‘Reactie BSGR ‘de naam Bodegraven-Reeuwijk moet worden toegevoegd, zodat 

deze zin daarna als volgt luidt: 

“De gemeenteraden van Bodegraven-Reeuwijk, Leiden, Oegstgeest en Velsen dienen geen 

verdere zienswijzen in met betrekking tot de begrotingswijziging 2024 en de begroting 2025 – 

2028.”  

Door het bestuur wordt verzocht om de reactie vanuit de BSGR op de zienswijze op enige punten aan 

te passen. Het algemeen bestuur machtigt het dagelijks bestuur om de reactie op de zienswijze aan te 

passen en deze daarna ter kennisname toe te sturen aan de algemeen besturen van de deelnemers en 

gedeputeerde staten van de provincie. 

Het algemeen bestuur 

• Neemt kennis van de ingediende zienswijzen van de deelnemers, stelt deze vast en besluit de 

begrotingsstukken 2025-2028, zoals behandeld in de vergadering van het algemeen bestuur 

van 11 april 2024, vergezeld van de zienswijzen alsmede de reactie van de BSGR ter 

kennisname van gedeputeerde staten van de provincie Zuid-Holland te brengen; 

• Stemt in met een brief aan de individuele raden waarin de algemene reactie van de BSGR op 

hun zienswijzen is verwoord; 
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• Stelt de concept begrotingswijziging 2024 maart 2024, zoals behandeld in de vergadering van 

het algemeen bestuur van 11 april 2024 vast. 

 

5. Toetreders 

In juni is er een formeel verzoek ontvangen van de gemeenten Lisse en Teylingen om de kosten in 

kaart te brengen bij toetreding van deze gemeenten tot de BSGR. Hierover is het algemeen bestuur 

middels de mail van 8 juli jl. door mevrouw Van Kesteren geïnformeerd. In de betreffende mail was ook 

aangegeven dat er zou worden getracht om in de maand augustus een informeel gesprek te hebben 

met de desbetreffende wethouders van deze gemeenten, waarbij dan onder andere kosten /prijs en 

randvoorwaarden zouden worden besproken. Hierna zou een en ander nader besproken worden in de 

vergadering van het algemeen bestuur van 5 september.  

In de voorliggende notitie is op basis  van de door de gemeenten aangeleverde gegevens een (zeer)  

globale doorrekening gemaakt van de mogelijke prijs die de betreffende gemeenten aan de BSGR 

zouden moeten betalen voor het uitvoeren van hun belastingtaken (Nb. op basis van prijspeil 2023). 

Het voornoemde overleg heeft nog niet plaatsgevonden en is nu gepland op 19 september as. Bij dat 

gesprek zouden van de zijde van de beide gemeenten de wethouders en ter ondersteuning enige 

beleidsambtenaren aanwezig zijn. Van de zijde van de BSGR is de heer Visser en mevrouw Van 

Kesteren aanwezig. Vanuit het algemeen bestuur wordt aangegeven dat het goed zou zijn als er van 

de  zijde van de BSGR daarbij nog een tweede lid van het dagelijks bestuur aansluit. De heer Bunnik 

geeft aan dat hij hierbij aanwezig kan zijn. Voor de volledigheid zal nog een vergaderverzoek bij de 

leden van het dagelijks bestuur worden uitgezet. 

De heer Visser geeft aan dat naar hem bekend inmiddels ook de gemeente Noorwijk op de hoogte is 

van het initiatief van de gemeenten Lisse en Teylingen. De bestuursleden geven aan dat van een 

eventuele aansluiting van Lisse en Teylingen bij de BSGR alleen sprake zou kunnen zijn als gelijktijdig 

ook de gemeente Noordwijk zich hierbij aansluit. Door enige bestuursleden wordt verder opgemerkt dat 

het aansluiten van nieuwe deelnemers niet ten koste mag gaan van het te leveren serviceniveau aan 

de zittende deelnemers. Aangegeven wordt dat, al hoewel zoals bij iedere toetreding van een nieuwe 

deelnemer wordt geëist dat deze ‘schoon door de poort’ gaat, er daarbij toch altijd nog een wissel wordt 

getrokken op zittend personeel als het gaat om het uitvoeren van de daarop benodigde controles. 

Mevrouw Van Kesteren merkt verder nog op dat: 

• Het toetreden van nieuwe deelnemers per 1 januari 2026 niet gewenst is, gelet op de 

aanpassing van het belastingstelsel van de waterschapsheffingen dat in 2025 moet worden 

doorgevoerd en per 1 januari 2026 van kracht is. 

• De gemeenten Lisse en Teylingen nu gebruik maken van de belastingapplicatie van Pink 

Roccade en er dus bij de overstap naar de BSGR een conversie naar het Centric systeem 

dient plaats te vinden. Mocht het onderzoek van Berenschot resulteren in een vergaande 

samenwerking met een andere belastingorganisatie dan zal er voor een belastingapplicatie 

Europees moeten worden aanbesteed. Consequentie daarvan zou kunnen zijn dat de 

bestanden van de gemeenten Lisse en Teylingen dan, eventueel indien daar niet Centric uit 

zou komen, in een kort tijdsbestek twee keer een conversie ondergaan, met alle risico’s van 

dien  
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Mevrouw Van Kesteren geeft daarnaast aan dat KPN officieus heeft laten weten dat de bestanden van 

BSGR in de loop van 2025 zullen worden gemigreerd naar een ander datacenter, BSGR is evenwel 

nog in afwachting van officiële berichtgeving van de zijde van KPN hierover. 

Het bestuur verzoekt het dagelijks bestuur verslag uit te brengen van het gesprek van 19 september 

met de wethouders van de gemeenten Lisse en Teylingen. 

Het algemeen bestuur: 

• Stemt in met een gesprek met de wethouders Financiën van de gemeenten Lisse en Teylingen, 

waarbij de door BSGR berekende globale prijsindicatie (op basis van prijspeil 2023) en de 

overige voorwaarden worden voorgelegd aangaande toetreding tot BSGR. 

 

6. Overdracht uitvoering verordening dierenbegraafplaatsrechten Velsen 

 

De heer Verwoort licht toe en geeft aan dat het jaarlijks maar om een zeer beperkt aantal zaken gaat. 

 

Het algemeen bestuur: 

• Stemt in met de uitvoering van de Verordening Dierenbegraafplaatsrechten per 1 oktober 

2024, onder voorbehoud dat: 

o de gemeenteraad van Velsen deze verordening vóór 1 oktober 2024 heeft vastgesteld 

en de daaruit voortvloeiende werkzaamheden qua heffing niet uit te voeren dan nadat 

deze verordening is gepubliceerd en de bevoegdheid tot heffen en invorderen van 

deze heffing is gedelegeerd aan de BSGR; 

o de heffing en invordering  van de Verordening Dierenbegraafplaatsrechten op te nemen 

in de bijlage zoals bedoeld in artikel 6, lid 2 in de Gemeenschappelijke regeling, nadat 

het college van de gemeente Velsen de uitvoering van deze verordening via 

delegatiebesluit heeft overgedragen aan de BSGR. 

 

7. Vervanging bestuursleden/digitaal vergaderen 

In de vergadering van in 30 mei heeft de heer North gevraagd in hoeverre het mogelijk is om een 

vergadering van het algemeen bestuur van een gemeenschappelijke regeling als bestuurslid digitaal bij 

te wonen in plaats van fysiek aanwezig te zijn. Het bestuur heeft gevraagd om hierover een notitie op 

te stellen waarin tevens aandacht wordt besteed aan de mogelijkheid om in bestuursvergaderingen bij 

volmacht een stem uit te mogen brengen. 

Het algemeen bestuur: 

• neemt kennis van de memo “Fysieke aanwezigheid bestuursleden bij vergaderingen 

algemeen bestuur BSGR/ digitaal vergaderen”. 
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8. Brief college Oegstgeest m.b.t. Verzoekrapportage klachtenbehandeling in jaarverslag. 

De heer Oudendijk geeft aan dat het college van burgmeester en wethouders van de gemeente 

Oegstgeest een vergelijkbare brief ook aan alle andere gemeenschappelijke regelingen heeft 

verzonden waar de gemeente aan deelneemt. 

Het algemeen bestuur: 

• Heeft kennis genomen van de brief van het college van burgemeester en wethouders van 

de gemeente Oegstgeest en de reactie van het dagelijks bestuur van het BSGR hierop. 

 

9. Rondvraag 

Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 

 

10. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de heer Visser om ca. 14.25 uur de vergadering.     

           =  =  = = =  

Het verslag van de vergadering van het algemeen bestuur van 5 september 2024 is ongewijzigd 

vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur van 7 november 2024. 

 

De directeur,          de voorzitter, 

 

 

Mevrouw drs. E.T.M. van Kesteren    de heer mr. M. Bunnik 


